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内容概要

世界文学名著表现了作者描述的特定时代的文化。
阅读这些名著可以领略著者流畅的文笔、逼真的描述、详细的刻画，让读者如同置身当时的历史文化
之中。
为此，将这套精心编辑的“名著典藏”奉献给广大读者。
     我们找来了专门研究西方历史、西方文化的专家学者；请教了专业的翻译人员，精心挑选了这些可
以代表西方文学的著作，并听取了一些国外专门研究文学的朋友的建议，不删节、不做任何人为改动
，严格按照原著的风格，提供原汁原味的西方名著，让读者能享受纯正的英文名著。
     随着阅读的展开，你会发现自己的英语水平无形中有了大幅提高，并且对西方历史文化的了解也日
益深入广阔。
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章节摘录

Lady Helena soon joined her husband on deck, quite charmed at theprospect of such exciting sport. The sea was
splendid, and everymovement of the shark was distinctly visible. In obedience to the captain'sorders, the sailors
threw a strong rope over the starboard side of the yacht,with a big hook at the end of it, concealed in a thick lump
of bacon. Thebait took at once, though the shark was full fifty yards distant. He began tomake rapidly for the yacht,
beating the waves violently with his fins, andkeeping his tail in a perfectly straight line. As he got nearer, his
greatprojecting eyes could be seen inflamed with greed, and his gaping jawswith their quadruple row of teeth. His
head was large, and shaped like adouble hammer at the end of a handle. John Mangles was right. This wasevidently
a balance-fish - the most voracious of all the squalidae species.
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